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Datum:  2 juli 2024 
Tijd:  16.00 uur 
Locatie:  De Kruisdam 
Aanwezig: Marjolein van Houten, Jill Kaercher, Rob de Graeve, Paul Peter Lindner, Alie van Luijk 
 
 
Vaststellen notulen 
 

• Vaststellen notulen 4 juni 2024 
 
Joost is nog op vakantie, hij heeft toegezegd de notulen voor 16 juli toe te zenden. 
 

• Vaststellen notulen 11 juni 2024 
 
De notulen zijn goedgekeurd. 
 
Mededelingen 
 

• Ruimte papierenarchief creëren in de Kruisdam 
 
Alie gaat iom Rob een papieren archief creëren in de kast in het kantoor. Hier staan de mappen van 
financiën in, maar er is ruimte genoeg. 
 

• De Wijk in met Versa 
 
Marjolein is benaderd door Vivian van Versa. Zij gaat de wijk in met Versa en zij heeft gevraagd of wij 
willen aansluiten. Kennismaken met de wijk. Laagdrempelig promoten van de stichting. PP en 
Marjolein gaan dit doen. Rob zal het document “Buurten in de Meent” doorsturen naar PP. 
 

• Intocht Sinterklaas 
 
Wij hebben van Jeroen een uitnodiging gekregen voor de Sinterklaas intocht. De vraag is of wij hier 
als bestuur bij moeten zijn, Alie en PP denken van niet. Afgelopen jaar was er wel een afvaardiging 
van het bestuur aanwezig. Wij zijn tot de conclusie gekomen, dat als Jeroen graag wil dat er iemand 
van het bestuur aanwezig is, hij dit zelf aan moet geven. Jill gaat dit met hem opnemen. 
 

• Tentoonstelling “het verhaal van Hilversum” in De Kruisdam 
 
Marjolein is benaderd door het Verhaal van Hilversum. Zij hebben portretten gemaakt van 
Meentbewoners en zij willen dit tentoonstellen in De Kruisdam. Marjolein handelt dit verder af. De 
tentoonstelling is prima. 
 

• Mail Rob 7 en 19 juni over bankoplichting. Evenement plannen in het najaar, wellicht in 
samenwerking met de WaBP. Wie gaat dit doen? 

 
Er zijn folders van de politie binnengekomen. Rob wil in het najaar, in samenwerking met A&E een 
evenement organiseren. Alie geeft aan dat het misschien handig is om hier de WhatsApp 
Buurtpreventie groep van De Meent ook bij te betrekken en raadt Rob aan, contact op te nemen met 
Pieter Donkers. Jill gaat of iemand van A&E Rob bij de organisatie en promotie wil helpen. 
 

• Mail LSA 12 juni over Uitdaagrecht 
 
Uitdaagrecht staat niet in de WMO-verordening. Heeft betrekking op de maatwerkvoorziening. PP 
denkt niet dat dit voor ons gevolgen heeft. 
 

• Mail Marjolein 12 juni over oproep Ronde Tafelgesprekken De Gouden Dagen 
 
De Gouden Dagen wil rondetafelgesprekken organiseren. De vraag is of wij hieraan mee willen doen. 
Wij zijn zelf al bezig met een soortgelijk initiatief. We hebben hier geen behoefte aan op dit moment. 
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• Mail 13 juni Riek Willemsen over het stoppen met organisatie Fietstocht en BBQ. 
 
Wat gaan we doen met de Fietstocht en BBQ? De conclusie is dat de fietstocht is heel goed bezocht 
en het zou zonde zijn om hier mee te stoppen. Het evenement zorgt voor sociale verbinding binnen de 
wijk en dat is een belangrijke doelstelling van de SHM. Riek en Veroni willen eerst zelf vrijwilligers 
zoeken, als dit niet lukt gaan we zelf vrijwilligers zoeken. We willen wel dat dit onder A&E gaat vallen. 
Jill pakt dit verder op.  
 

• Mail 18 juni Iris Stokman over update subsidieregelingen 2025 
 
Rob en PP pakken dit op. 
 

• Mail 18 juni Jolanda Sluijter en 20 juni van Liesbeth over nieuwe datum bestuurlijk overleg. 
 
Marjolein heeft Liesbeth geappt. De 20e kan wel, maar dan op het gemeentehuis. Ze gaat nog met 
Bart Heller contact opnemen. Het is voor Jill praktischer als het overleg hier is. Marjolein gaat 
communiceren, de 20e kan dus niet. 
 

• Mail 19 juni Rob inzak IMOZ-overleg 4 juli. Wie gaat er mee. 
 
Het overleg gaat niet door. 
 

• Mail 21 juni Offerte Berdego en opzeggen contract door Berdego. Hoe verder? 
 
Alie heeft twee offertes opgevraagd en de offerte van BSB is het gunstigste voor ons. Rob geeft qua 
financiën een positief advies. BSB gaat een contract opsturen dat Marjolein en Alie gaan tekenen. Dit 
is een bestuursbesluit. 
 

• Mail 24 juni Liesbeth over uitnodiging wethouders, lancering Meent Mobiel 
 
Wethouders zijn direct door de organisatie uitgenodigd. Marjolein en Rob zijn sowieso bij de lancering. 
Marjolein gaat dan spreken. 
 

• Mail 25 juni De Gouden Dagen over uitnodiging Kick Off Meent Mobiel 18 juli 
 
Dit is afgestemd. 
 
Portefeuille Communicatie 
 

• Flyer maken i.v.m. promotie 
 
Marjolein wil een flyer maken om de stichting te promoten en vraagt of daar budget voor is. Rob geeft 

akkoord voor het budget. Rob geeft aan dat Peter hier ook mee bezig is. Rob geeft aan Peter door dat 

hij contact met Marjolein op moet nemen over communicatie. Dit om alles te stroomlijnen en ervoor te 

zorgen dat er geen dubbele communicatie is. 

 

• Huisstijl voor komende evenementen 
 

Rob geeft aan dat er al een huisstijl is. Dit is niet bekend bij Marjolein. Rob gaat de huisstijl doorsturen 

aan Marjolein. 

 

Portefeuille Beheer 

 

• Alma 

 

Alma is woensdag 3 juli in De Kruisdam. Rob is daar dan ook en zorgt voor een mooie bos bloemen. 
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• Ann 

 

Alie heeft Ann gesproken. Zij blijft wel vrijwilliger, maar gaat echt stoppen met de coördinatie van de 

bar per 1 september as. Alie moet dus hard op zoek naar een nieuwe coördinator. 

 

• Zonnescherm 
 

Het zonnescherm bij de Pleinzaal wordt zaterdag 13 juli opgehangen. Jill wilde dit graag weten i.v.m. 

het Meent Cultureel Festival. 

 

• Gesprek met Ingrid en de procedure aanname vrijwilligers 

 

Alie heeft een gesprek met Ingrid gehad over de procedure aanname vrijwilligers en hier afspraken 

over gemaakt. Alie heeft ook een paar mails doorgestuurd aan Ingrid, met potentiële vrijwilligers. Hier 

is nog geen gesprek mee geweest. 

 

Portefeuille A&E 

 

• Format nieuwe activiteiten delen 
 

Dit zit echt op Jill haar netvlies en zij gaat dit z.s.m. met ons delen. 

 

• Meent Cultureel Festival en eventueel promoten Duo fiets en Meent Mobiel 
 
Het leek de organisatie van het Meent Cultureel Festival (MCF) een goede kans om tijdens het festival 

de Duo fiets en de Meentmobiel te promoten. Rob vindt dit een goed plan. Het MCF is op zaterdag 28 

september. Het draaiboek en de begroting worden nog gemaakt en zullen tijdig toegestuurd worden, 

zodat deze d.m.v. een bestuursbesluit kunnen worden geaccordeerd. 

 

• Hoeveel consumptiebonnen krijgen vrijwilligers bij een evenement 
 

Dit staat niet duidelijk in het huishoudelijk reglement beschreven. Het advies wordt meegegeven dat 

dit 1 consumptiebon per uur zal zijn. Dit dient wel in de begroting meegenomen te worden. 

 

• Prijzen Horeca vaststellen voor de rest van het jaar, zodat begrotingen passend gemaakt 
kunnen worden 

 

Er is een horeca projectgroep die normaal de aanbevelingen voor de prijsverhogingen doet. Wij 

hebben nu besloten dat de prijzen dit jaar in ieder geval niet verder verhoogt zullen worden. 

 

• Wie is het vaste aanspreekpunt voor de winkeliers i.v.m. sponsoring en naar de Media 
 

Daar is geen vast aanspreekpunt voor. Vooralsnog zal dit via Marjolein lopen. 

 

Portefeuille Welzijn & Zorg 

 

• Organisatie “Lang Leve Thuis” Wie doet mee en wie doet wat 
 

Er wordt nu een kernteam gevormd en die komt terug met een draaiboek. Alie geeft aan dat zij wel 

vóór 1 augustus wil weten wat zij allemaal moet regelen. 
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• Logo op de Meent Mobiel. Alleen die van SHM of ook het logo van de prijswinnaar 
 
Beide logo’s komen op de Meent Mobiel 
 
Portefeuille Financiën 
 

• Nieuwe subsidieregelingen 2025 en subsidieaanvraag 2025 
 
PP stuurt wekelijks een stuk over de subsidies. Op tijd reageren of er aanpassingen moeten komen 
 
Rondvraag 
 
PP geeft aan dat er te veel zaken op de agenda staan. Hij ziet dit liever minder, maar geeft wel aan 
dat er ruimte opengelaten moet worden, om nog zaken in te brengen tijdens de vergadering. De 
conclusie is dat dit nu helaas niet anders is. Wij zitten nog in de opstartfase en er zijn nog te veel 
vragen. We zijn het allemaal wel eens, dat dit in de toekomst beter moet kunnen. 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


